



ပျာကညီဘျာထံခဝရရှာန်

တၢ်ကစိန်ကြားသ့ၣ်ညါ

၃၉၆, ဘိၣ်ဒူၤကျဲ, လါမတီၢ်, ဝှံတကူၣ်
Ph. 95-1-214899(Ext. 123)
E.mail. kbccd08@gmail.com

နိၣ်ဇံ(၃)

kbcm1913.org

လါအိကူၣ်, ၂၀၁၅နံၣ်

ခဝရရှာန်ပျာမၤတၢ်ဖိ (Orientation)



ခဝရရှာန်ခိၣ်နီၣ်အိၣ်မူအိၣ်ဒါတဖၣ် ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိန့ၣ်ယုၤလၢ ခဝရရှာန်ပျာမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်(၂၇.၇.၂၀၁၅)နံၣ်, ဖဲခိလံၣ်တၢ်ဘါယွၤ သရံၣ်န့ၣ်လီၤ.ပျာမၤသကိးတၢ်ဟဲခဲလၢ်(၈၂)ဂၤန့ၣ်လီၤ.

တုၤလါယုၤ အဆၢကတီၢ်လဲၤတုၤ ဒီးကွၢ်ဒီး ဟ့ၣ်ကူၣ်ဘၣ် တီၢ်ဘျီကူၣ်တဖၣ် ဆူကီၢ်ကဲၤခၢၣ်ကဲၤဘါ, ကီၢ်ဟံကတး, ကီၢ်ပသံၣ်မိမ့း, ကီၢ်ဆိထံးတဖၣ် န့ၣ်လီၤ.



ခရံၣ်ဖိတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ဝဲၤကျိၤ



ဖဲလါအိကူၣ်(၁၀-၁၃)သိ, ၂၀၁၅နံၣ်အဆၢကတီၢ် ဝဲၤကျိၤအံၤ အိၣ်ဒီးတၢ်မၤလိလၢအမ့ၢ် Education for Emergencies ဒီးတၢ်မၤလိအံၤ မ့ၢ်ကီၢ်ခ.တပျာန့ၣ်တၢ်ဒီး ECCD မူဒါခိၣ်လၢ ကီၢ်လၢ အမၤECCD တၢ်တိၢ် ကျိၤ တၢ်မၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲလါမ့ၢ် ၃၁ တုၤ လါယုၤ၂ သိ ပအိၣ်ဒီး ခ.တ ပျာန့ၣ်တၢ် တၢ်အိၣ်ဖိၣ်မၤလိ (Director Seminar) ဒီး ဖဲလါယုၤ (၃)သိအနံၤ အိၣ်ဒီးခ.တပျာမၤသကိးတၢ်တဖၣ် တနံၤတၢ်ဒုၣ်တၢ်အိၣ် တၢ်ထုကဖၣ် န့ၣ်လီၤ. ပထူးထီၣ်ဒီးရၤလီၤဘၣ် Special Day Song for Junior(CD) ဒီးသးကျဲၤမၤဘၣ်Promotion တဟါဖဲ(၁.၅.၂၀၁၅)န့ၣ်လီၤ. ဖဲလါယုၤ၁၇တုၤ ၁၉သိ၂၀၁၅အဆၢကတီၢ် ခ.တဝဲၤကျိၤ အိၣ်စ့ၢ်ကိးဒီး တၢ်မၤလိလၢအမ့ၢ် Community Mobilization (ရပ်ရွာစည်းရုံးလုပ်ဆောင်မှု)လၢECCD Field Monitor တဖၣ်အဂီၢ် ဒီးဘၣ်တၢ်သးကျဲၤ ဆိၣ်ထွဲန့ၣ်ပျာလၢ MEC(Myanmar Education Consortium န့ၣ်လီၤ. ဒီးField Monitor တဖၣ်ဖဲ လါမ့ၢ်

တၢ်ကဟုကယံၣ်ဖိၣ်ဒီးတၢ်ကူၣ်လိၣ်တၢ်ဝဲၤကျိၤ



တၢ်ကဟုကယံၣ်ဖိၣ်ဖဲတၢ်ဖဲဒီးတၢ်မၤ, တၢ်မၤတၢ်စုသ့တၢ်မၤလိ လၢဖိၣ်ဖဲသးစၢ်တဖၣ်အတၢ်မၤလိအံၤ ဘၣ်တၢ်စးထီၣ်မၤအီၤဖဲ(၂၀- ၃၁.၇.၂၀၁၅)ဖဲခဝရရှာန်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဒီး, ဝှံတကူၣ်န့ၣ်လီၤ. သရံၣ်မ့ၢ်သိၣ် လိတၢ်လၢတၢ်မၤလိဒိတဘျီအံၤမ့ၢ်ဝဲ သရံၣ်မ့ၢ်အဲၣ်ဝါန့ၣ်လီၤ. ပျာဟဲထီၣ် တၢ်မၤလိတဖၣ်လၢ-ဖုစ့ၣ်ထွါအိၣ်, ယွၤတၢ်အဲၣ်, မူးတၢ်ယံးမိၣ်, ခုမ့းတၢ် ဒီး ထံမူထီၣ်ပၤတၢ်ကဟုကယံၣ် ဖိၣ်ဖဲအိၣ်ဆိးလီၢ်သးစၢ်တဖၣ် ခဲလၢ် ဟံၣ်ဖိၣ်(၁၇)ဂၤန့ၣ်လီၤ. ဒီးဖျိပျာန့ၣ်တၢ်အတၢ်သးကျဲၤအယံၣ်, တၢ်ကဟုကယံၣ် ဖိၣ်ဖဲတၢ်ဖဲဒီးတၢ်မၤမ့ၢ်ဒါခိၣ် လဲၤဆူဘၣ် ခိၣ်ရံၣ်ယါကူၣ်ဖိတဖၣ် ဆူယွၤတၢ်အဲၣ် တၢ်ကဟုကယံၣ်ဖိၣ်ဖဲအိၣ်ဆိးလီၢ် ဖဲလါအိကူၣ်(၉)သိ, ၂၀၁၅နံၣ်န့ၣ်လီၤ.



လီၤတၢ်အံၤ အိၣ်ဒီးတၢ်ရၢလိာ်သး ဒီးဖျိတၢ်သ့ၣ်ဝံၣ်သးဆၢ၊ တၢ်ဂဲၤကလံၣ်ဒီးတၢ်လိာ်ကွဲၤသးဝံၣ်ဒီး တၢ်မၤတၢ်ဆိၣ်ထွဲၣ်ကွဲၤအတၢ်လိာ်တဖၣ်၊ တၢ်ကူတၢ်သိးဒီးကိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. မၤစၢၤဆိၣ်ထွဲၣ်ကွဲၤကိး ဖိၣ်ယဲၤအိၣ်ဆိးလီၤလၢ တၢ်မၤတၢ်န့ၣ်လီၤ. ဝဲၤကျိၤအံၤအိၣ်ဒီးတၢ်မၤစၢၤမိၤလၢအိၣ်ဒီးအဟုးအသးဒီးဖိဆဲးတဖၣ် အတၢ်အိၣ်ဆိၣ်အိၣ်ဆိၣ်အဂီၢ် လၢ(၂၀၁၄-၂၀၁၆)န့ၣ်(၃)န့ၣ် တၢ်တိၢ်ကျဲၤအပူၤလၢ ဒုသဝီ (၁၃)သဝီ လၢကီၢ်ပွဲၣ်သ့ၣ်ယၣ်ဝံၣ်န့ၣ်လီၤ. အိၣ်ဒီးတၢ်ကွဲၤထွဲ တၢ်အိၣ်ဆိၣ်အိၣ်ဆိၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ဒီးတၢ်မၤလိာ် ဖဲလၢယူၤလဲ (၂၁-၃၁) သီ,၂၀၁၅န့ၣ်, ဖဲKBC တၢ်ဆၢဟံၣ်ဒီး ပုၤဟဲထီၣ်တၢ်မၤလိာ်လၢဒုသဝီခၢၣ်စး ခဲလၢာ် (၁၆)ဂၤန့ၣ်လီၤ. သရၣ်သိၣ်လိာ်တဖၣ်မ့ၢ် Dr.Si Thu Aung ဒီး Dr. Tun Lin တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဝဲၤကျိၤလၢသးစၢ်တၢ်မၤဂီၢ်



ဝဲၤကျိၤအံၤအိၣ်ဒီး “အဲကလံးကျိၣ်, ခိၣ်ဖျါထၢၣ်အခိၣ်ထံးတပတီၢ်ဒီး တၢ်သ့ၣ်ပၤဆၢလီၤက့ၤသးတၢ်မၤလိာ်” ဘၣ်တၢ်မၤအိၣ်ဖဲလၢယူၤ(၂၃)သီ တုၤလၢအိၣ်ကူၣ်(၂၂)သီ,၂၀၁၅န့ၣ် ဖဲဝဲၤကျိၤလၢသးစၢ်တၢ်မၤဂီၢ်ဝဲၤလီၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤဟဲထီၣ်တၢ်မၤလိာ်အဲကလံးကျိၣ်(၂၅)ဂၤ, ခိၣ်ဖျါထၢၣ်အခိၣ်ထံးတပတီၢ်(၂၇)ဂၤဒီး တၢ်သ့ၣ်ပၤဆၢလီၤက့ၤသးတၢ်မၤလိာ်(၂၉)ဂၤန့ၣ်လီၤ. သရၣ်, သရၣ်မ့ၢ်လၢသိၣ်လိာ်အဲကလံးကျိၣ်-သရၣ်မ့ၢ်အုၤအုၤ,သရၣ်မ့ၢ်လၢက့ၤသးဖိ, သရၣ်ပုၤစုထူ, သရၣ်မ့ၢ်ရဲၣ်လိာ်ထီၣ် ဒီးခိၣ်ဖျါထၢၣ် တၢ်မၤလိာ်-သရၣ်မ့ၢ်အဲၣ်ခၢၣ် ဒီးတၢ်သ့ၣ်ပၤဆၢလီၤက့ၤသးတၢ်မၤလိာ် - သရၣ်မ့ၢ်မူခိၣ်ဖိ တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပိၣ်မ့ၢ်ဝဲၤကျိၤ



ဖဲလၢယူၤလဲ(၁-၂), ၂၀၁၅န့ၣ်, ဝဲၤကျိၤအံၤသးကျဲၤဝဲ တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်န့ၣ်ကျဲၤတၢ်မၤလိာ်မၤဒီး ဒီးတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲၤလၢ ပုၤဖျိထီၣ်အတၢ်တဆံၣ်ကွဲၤဖိတဖၣ်အဂီၢ် ဖဲခိၣ်ကညီၤဘျၢထံးတၢ်အိၣ်ဖိၣ် ဒီးဖိသ့ၣ်လၢ



ဖျိထီၣ်အတၢ်တဆံၣ်(၈၁)ဂၤလၢ ကီၢ်(၁၁)ဘၣ်အခၢၣ်စးန့ၣ်လီၤ. သရၣ်လၢဟ့ၣ်ဒီးတၢ်မၤလိာ်တဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ- Dr.ယံၤအုၤလး, သရၣ်မ့ၢ်လၢဖိ, သရၣ်မိလးစဲဖိ, သရၣ်ကီၢ်သ့ၣ်ရၢ, သရၣ်မၤပုၤကံ့, သရၣ်အိၣ်မ့ၢ်စိ, သရၣ်မ့ၢ်ခိၣ်ခိၣ်ဝဲဒီး သရၣ်ဘိမုၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

အိၣ်ဒီး Non-Violence Communication လၢပိၣ်မ့ၢ်ဝဲကျိၤဝဲလီၤ ပုၤမၤ တၢ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်ဖဲလၢယူၤလဲ(၁၃-၁၅),၂၀၁၅န့ၣ် ဖဲ Theo တၢ်ကဟုၤကယၢ်ပိၣ်မ့ၢ်ပိၣ်မၤလီၤခၢၣ်သးန့ၣ်လီၤ. လၢအိၣ်ကူၣ်(၃-၃၁)သီ, ၂၀၁၅န့ၣ် တၢ်ဆးပိၣ်ခွါအိၣ်ကွဲၤတၢ်မၤလိာ်ဘၣ်တၢ်မၤအိၣ်ဖဲ ပိၣ်မ့ၢ်ဝဲကျိၤဝဲလီၤဒီး ပုၤမၤလိာ်တဖၣ်(၁၀)ဂၤလၢကီၢ်(၉)ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. သရၣ်သိၣ်လိာ်တဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ကပိၤထူန့ၣ်လီၤ.

ပုၤကညီၤဘျၢထံးဝဲၤဂျၢန့ၣ် န့ၣ်ကထာၤ(၂၀)မံးဂျၢန့ၣ် တၢ်တိၢ်ကျဲၤခဲပတီၢ်တပတီၢ်ကရူၢ်ပၤပိၣ်မ့ၢ်တၢ်မၤလိာ်တဖၣ်

တၢ်ဖိၣ်ဖိၣ်တၢ်ကဲခိၣ်ကဲန့ၣ်တၢ်မၤလိာ်လၢ တၢ်အိၣ်ဖိၣ်သရၣ်တဖၣ်အဂီၢ်

တၢ်မၤလိာ်အံၤဘၣ်တၢ်မၤအိၣ်ဖဲ လၢအိၣ်ကူၣ်(၄)သီ တုၤ(၁၃)သီ, ၂၀၁၅န့ၣ် လၢခဝဲဂျၢန့ၣ်(၁၀၀)တၢ်စံးဘျးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်, ဝုၤတကူၣ်န့ၣ်လီၤ. သရၣ်, သရၣ်မ့ၢ်လၢ ဟ့ၣ်ဒီးတၢ်မၤလိာ်တဖၣ်-သရၣ်စၢၤလမိၣ်, သရၣ်မ့ၢ် Dr.ထူထူ, Rev. Dr.သုၤရွှ်, Rev. Dr. ခရံၣ်စတီၣ်ဖၣ်ဒု, Rev. Dr. အိၣ်န့ၣ်ညိၣ်, သရၣ်မ့ၢ်အဲၣ်ခၢၣ်သီ, Rev. ကွၢ်လၢယံၤသးတီ တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဟဲထီၣ်တၢ်မၤလိာ်လၢ ကီၢ်(၁၃)ဘၣ်ခၢၣ်စးအိၣ်ဝဲ(၁၄)ဂၤန့ၣ်လီၤ.ခၢၣ်စးလၢဟဲတတုၤတဖၣ် - ကီၢ်တီအူဘၣ်မိၤပုၤ, ကဲၤခၢၣ်ကဲၤဘၢ, ပွဲၣ်သ့ၣ်ယၣ်ဝံၣ်, ကီၢ်ထးဒီး, ကီၢ်မုၢ်တြီၤ, ကီၢ်မိၣ်ဒီး ကီၢ်မိၣ် တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်သ့ၣ်ပၤဆၢဝဲၤလီၤတၢ်မၤလိာ်လၢ ပိၣ်မ့ၢ်ခိၣ်န့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်

တၢ်မၤလိာ်အံၤ ဘၣ်တၢ်မၤအိၣ်ဖဲ(၆-၁၇.၇.၂၀၁၅)န့ၣ်, ခဝဲဂျၢန့ၣ် န့ၣ်(၁၀၀)တၢ်စံးဘျးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်န့ၣ်လီၤ. သရၣ်, သရၣ်မ့ၢ်တဖၣ်လၢသိၣ်လိာ်တဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ-သရၣ်မ့ၢ်ကူၤဟိရဲၣ်ဘၢ, Rev.ကွၢ်လၢယံၤသးတီ, Dr. ယံၤအုၤလး, Dr.လူထူ, သရၣ်မ့ၢ်ခုၣ်မိၤအူ, သရၣ်လးဖၣ်, သရၣ်မ့ၢ်ကၢကီၢ်ထူဒီး သရၣ်မ့ၢ်ရဲၣ်ထီၣ်ဖိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဟဲထီၣ်တၢ်မၤလိာ်လၢ ကီၢ်(၁၆)ဘၣ်ခၢၣ်စး အိၣ်ဝဲ(၂၉)ဂၤန့ၣ်လီၤ. ခၢၣ်စးလၢဟဲတတုၤတဖၣ် မ့ၢ်ဝဲ-ကီၢ်ထးဒီး, ကီၢ်ကယံၤဖုး, ကီၢ်တီအူဘၣ်မိၤပုၤ, ဒီးကီၢ်မိၣ်တဖၣ်လီၤ.

တၢ်သ့ၣ်ပၤဆၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတၢ်မၤလိာ်လၢ လံာ်စိဆ့ၣ်ကွဲၤတဖၣ်အဂီၢ်

တၢ်မၤလိာ်အံၤ ဘၣ်တၢ်မၤအိၣ်ဖဲလၢအိၣ်ကူၣ်(၄)သီ တုၤလၢမုၢ်(၂)သီ, ၂၀၁၅န့ၣ်, န့ၣ်(၁၀၀)တၢ်စံးဘျးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်န့ၣ်လီၤ. သရၣ်, သရၣ်မ့ၢ်သိၣ်လိာ်တဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ - Rev. Dr. စုလွၢ်ဝါ, Rev.Dr. မၤဂုၤကံ့, Rev. Dr. ကြံထံၣ်ဒုဒီး သရၣ်မ့ၢ်သ့ၣ်ခၢၣ်ဆွၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဟဲထီၣ် တၢ်မၤလိာ်လၢ လံာ်စိဆ့ၣ်ကွဲၤ(၁၇)ဖျါခၢၣ်စး သရၣ်, သရၣ်မ့ၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်သ့ၣ်ကဲထီၣ်န့ၣ်ကထာၤ(၂၁)တၢ်တိၢ်ကျဲၤ ပုၤယုထံးတၢ်ဖိတဖၣ်

တၢ်မၤလိာ်အံၤ ဘၣ်တၢ်မၤအိၣ်ဖဲ(၉-၁၀.၆.၂၀၁၅)န့ၣ် ဖဲခိၣ်ကညီၤဘျၢထံးသရိၣ်, ဝုၤတကူၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဟဲထီၣ်တၢ်မၤလိာ်လၢ ကပိၤခၢၣ်စးဒီး ကီၢ်ခၢၣ်စးခဲလၢာ်(၈၉)ဂၤလၢ ကီၢ်(၁၃)ဘၣ်ခၢၣ်စးန့ၣ်လီၤ. သရၣ်လၢ ဟ့ၣ်ဒီးတၢ်မၤလိာ်လၢ တၢ်မၤလိာ်ဒိတဘျိညါမ့ၢ်-Dr. ယံၤအုၤလးန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဖိၣ်ဖိၣ်တၢ်ကဲခိၣ်ကဲန့ၣ်တၢ်မၤလိာ် လၢပုၤမၤတၢ်သးခုကစီၣ် သရၣ်/မ့ၢ်တဖၣ်အဂီၢ်

တၢ်မၤလိာ်အံၤ ဘၣ်တၢ်မၤအိၣ်ဖဲထီၣ်လၢယူၤ(၉-၁၉), ၂၀၁၅န့ၣ်, ဖဲန့ၣ်(၁၀၀)တၢ်စံးဘျးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်, ဝုၤတကူၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဟဲထီၣ်တၢ်မၤလိာ်လၢ ကီၢ်(၁၈)ဘၣ်ဒီး ခၢၣ်စးလၢဟဲတတုၤမ့ၢ်ဝဲ - ကီၢ်ဖၣ်အိၣ် မိၣ်လမ့ၢ်ဒီးကီၢ်မုၢ်တြီၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤဟဲမၤလိာ်တၢ်ခဲလၢာ်(၃၀)ဂၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဒုးမူထီၣ်ဂဲၤထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ

တၢ်ဒုးမူထီၣ်ဂဲၤထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ် တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအံၤ ဘၣ်တၢ်မၤ အံၤဖဲ လၢယုၤ(၂၀)သီ, ဟါ(၆:၀၀-၉:၀၀)န့ၣ်ရံၣ် ဖဲကိၣ်သၢ်ဖျၢၣ်ဘျီၣ်ရဲၣ်ဖိၣ်, အုၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤပၤလီၤဆုၣ်နီၤ-သရၣ်ဒိၣ်ထီၣ်သါ(ကီၢ်တကူၣ်န့ၣ်ရဲၣ်), တၢ်သးဝံၣ်စံးထီၣ်ပတြၢၤ- သရၣ်ဒိၣ်ကွၢ်လၢယီၤသးတီၤဒီး ပုၤသးဝံၣ်တၢ်ဖိ တဖၣ်, တၢ်ဆၢဂုၤဆၢဝါဒီး တၢ်ပၤဖျါ နံၣ်ကယၤ(၂၁)ခံပတီၢ်တၢ်တိၣ်ကျဲၤ- Rev. Dr. စဲမစၢၣ်(ခေုရၢၣ်န့ၣ်ရဲၣ်), တၢ်သးဝံၣ်-KBTS, တၢ်အုၣ်သးဒီး တၢ်သးဝံၣ် - စီၤအိၣ်မိၣ်, တၢ်ကစီၣ် - Rev. Dr. မၤဂုၤကံ့, တၢ်ထုကဖၣ် ကျၢၢ်တၢ်-Rev. Dr. ခြဲန့ၣ်ဒီး တၢ်ဆိၣ်ဂုၤပျၢၢ်- Rev. Dr. ကျၢၢ်တီၣ်န့ၣ်လီၤ.



တၢ်ဖိၣ်ဖိၣ်တၢ်ကိၣ်ခိၣ်ကဲၣ်န့ၣ်တၢ်မၤလီၤလၢ တၢ်အိၣ်ဖိၣ်သရၣ်တဖၣ်အဂီၢ်



တၢ်သုပၤဆုၢ်ဝဲၤလီၢ်တၢ်မၤလီၤလၢပိၣ်မုၢ်ခိၣ်န့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်



တၢ်သုပၤဆုၢ်တၢ်ဖဲတၢ်မၤတၢ်မၤလီၤ လၢလံၣ်စီဆုၣ်ကွီတဖၣ်အဂီၢ်

တၢ်သုကဲထီၣ်ခရၢၣ်ဖိဟံၣ်ဖိဃီဖိသရၣ်/မုၢ်တၢ်မၤလီၤ

ဖဲလၢယုၤ၂၂သီတုၤ၂၆သီ, ၂၀၁၅ အဆၢကတီၢ် အိၣ်စ့ၢ်ကိးဒီး “တၢ်သုကဲထီၣ် ခရၢၣ်ဖိဟံၣ်ဖိဃီဖိ သရၣ်, သရၣ်မုၢ်” တၢ်မၤလီၤ ဒီးတၢ်ရဲၣ် တၢ်ကျဲၤအံၤ ဘၣ်တၢ်သုးကျဲၤမၤအီၤလၢ နံၣ်ကယၤ(၂၁)ခံပတီၢ်တပတီၢ် ကရၢၢ်(၃)ဝဲၤကျိၤမၤသကိးတၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤလီၤတဘျီအံၤပုၤဟဲအိၣ်ဝဲ (၃၀)၀၀ လၢကီၢ်(၁၇)ကီၢ်အခၢၣ်စးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.



တၢ်ဖိၣ်ဖိၣ်တၢ်ကိၣ်ခိၣ်ကဲၣ်န့ၣ်တၢ်မၤလီၤ လၢပုၤမၤတၢ်သးခုကစီၣ် သရၣ်, သရၣ်မုၢ်တဖၣ်အဂီၢ်



တၢ်မူထီၣ်ဂဲၤထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ



တၢ်သုကဲထီၣ် ခရၢၣ်ဖိဟံၣ်ဖိဃီဖိ သရၣ်, သရၣ်မုၢ်သိၣ်လိတၢ်



တၢ်သုကဲထီၣ် နံၣ်ကယၤ(၂၁)တၢ်တိၣ်ကျဲၤပုၤဃုထံတၢ်ဖိအဂီၢ်



KBC USA နှစ်ချိန်သရုပ်ခွဲခြားကထာဉာဏ်လက်ထူဒီး ပုဂံကညီဘျာထံခဝုရှာဉ်ခါဉ်ခးလားအလဲဆူ USA

မုာ်လားကစာ်ယွာအဘျူးအဖိုင်အယိဖဲ ၂၀၁၅ နှ် လါယု(၈) သီတုာ လါအီကုာ်(၈)သီ, ပုဂံကညီဘျာထံခဝုရှာဉ် ဝဲကျါပုဂံနုာ်တုာ်လွံဂါ- သရုပ်ခွဲခဲလက် (ဝဲကျါလားသးစာ်တုာ်မာ်ဂါ), သရုပ်ခွဲမုာ်ဖျာဉ်ထူ (တုာ်ဘုာ်ထွဲတုာ်အိဉ်လိာ်သးဝဲကျါ), သရုပ်ခွဲမုာ်ဖျာဉ် (ထူးထီဉ်ရုာ် လါလံာ်လဲဝဲကျါ), သရုပ်ခွဲမုာ်ဖျာဉ် (ပိာ်မုာ်ဝဲကျါ) ဒီး ခဝုရှာဉ်ပုဂံဟုာ် ကုာ်တုာ် သရုပ်ခွဲသုအိဉ်ထုတဖဉ် လဲဒီးမာသကိးဘုာ်တုာ်လား တုာ်သးခု ကစီဉ် တုာ်ဖဲတုာ်မာ်အဂီၢ်ဆူ ထံဂုာ်ကီၢ်ဂါလားအမုာ်ဝဲ ကီၢ်အမဲရကကီၢ် စာ်ဖိုင် ကညီဘျာထံခဝုရှာဉ်ခါဉ်ခးတုာ်အိဉ်ဖိုင်(၆)ဘျီတဘျီ နှ် ကတုာ်တုာ်အိဉ်ဖိုင်လားဘုာ်တုာ်မာ်အီဖဲ ဝုာ်(Buffalo Karen Baptist Church in New York), သးစာ်ခိကရဲး ဘုာ်တုာ်မာ်အီဖဲ (Amarillo Karen Baptist Church in Texas), ဒီးပိာ်မုာ်ခိဉ်နုာ်တုာ်မာ်လဲ ဘုာ်တုာ်မာ် အီဖဲ(Omaha Karen Baptist Church in Nebraska) တဖဉ်နုာ်လိာ်.



ထံခိဉ်နိယွာဒီးပုဂံလားဘုာ်တုာ်အံးထွဲကွာ်ထွဲအီဖဲ ဖဲကီၢ်ပိုင်သုဉ်ယုာ်ဝဲတံဉ်



တုာ်စံးဘျူးစံးဖိုင် ဒီးတုာ်ဒုးသုဉ်ညါကုာ်ခဝုရှာဉ်ဖိလံာ်တဖဉ်

ဖဲ ၂၀၁၅ နှ်လါယုလဲအပူာ် ပထမလီၢ်ကီၢ်ပူာ်တုာ်လီၢ်အါတီၢ် ဘုာ်ကွာ် ဆာဉ်မဲဒီး ထံခိဉ်နိယွာအယိ ပုဂံကညီဘျာထံခဝုရှာဉ်အပူာ် ကီၢ်တဖဉ်လား အမုာ်ဝဲ, ကီၢ်ပိုင်သုဉ်ယုာ်ဝဲတံဉ်, ကီၢ်ဟီကတး, ကီၢ်မိုင်, ကီၢ်ပသံဉ်မုာ်ဒီး ဒီး ကီၢ်တကုာ်အပူာ်သဝီ တုာ်အိဉ်ဖိုင်တနီၢ်ဘုာ်ကွာ်ဆာဉ်မဲဒီး ထံလုာ်ဘာတုာ် အယိ ဘုဟု, တုာ်ဖဲတုာ်လံာ်ဒီး တုာ်ပိးတုာ်လိတဖဉ် လါမာ်ကွံဝဲဒီး လားသးမုာ် အဂီၢ်ဒုဉ်လဲဉ် တုာ်ဘုာ်ယိဉ်အလီၢ်အိဉ်အယိ ပုဂံဘုာ်သးလီၢ်သးကျဲနုာ်လိာ်. လားတုာ်မာ်စာ်ကုာ် ပဒုသဝီ, ပတုာ်အိဉ်ဖိုင်ဒီးပကီၢ်တဖဉ်အဂီၢ် ခဝုရှာဉ်နုာ်ချိဉ် ကွဲးဒုးသုဉ်ညါဘုာ် ပုဂံသုဉ်အိဉ်သးအိဉ်တုာ်တဖဉ်, တုာ်အိဉ်ဖိုင် တဖဉ်ဒီး ကီၢ်တဖဉ် လားတုာ်မာ်စာ်ဆီဉ်ထွဲအဂီၢ်လိာ်. သးအိဉ်ပာ်ဖျါ ကုာ်တုာ်မာ်ဘုာ်စရီဖုဉ်ကိာ်လား ပဒီးနုာ်ဘုာ် ဒီးပရုာ်လိာ်ဘုာ်ဆူကီၢ်တဖဉ် နုာ်လိာ်. အဒိဉ်အအါစံးဘျူးဘုာ်ကုာ် ပုဂံဟုာ်မာ်ဘုာ်မာ်တုာ်တုာ်သုဉ်တဖဉ် လားသုတုာ်မာ်ဂုာ်မာ်စာ်အယိနုာ်လိာ်.

- ကီၢ်လားဘုာ်ကွာ်ဆာဉ်မဲထံခိဉ်တုာ်ဘုာ်ကီၢ်ဘုာ်ခဲ**
- (က) ကီၢ်မိုင် - (၂၁)သဝီ
 - (ခ) ကီၢ်ဟီကတး - (၃၈)သဝီ
 - (ဂ) ကီၢ်ပိုင်သုဉ်ယုာ်ဝဲတံဉ် - (၃၀)သဝီ
 - (ဃ) ကီၢ်ပသံဉ်မုာ်ဒီး - (၃၆)သဝီ
 - (င) ကီၢ်တကုာ် - (၄)ကဝီၢ်အပူာ်သဝီတနီၢ်

တုာ်မာ်ဘုာ် လားပဒီးနုာ်ဘုာ်တဖဉ် တုာ်ဖဲ(၁၇.၈.၂၀၁၅)

နီဉ်ဂံ	တုာ်ဂုာ်တုာ်ကျါ	စုနီဉ်ဂံ
၁	တုာ်မာ်ဘုာ်ဟဲခိဖျါကီၢ်တဖဉ်	၃,၈၀၀,၀၀၀ ဘး
၂	တုာ်မာ်ဘုာ်ဟဲခိဖျါတုာ်အိဉ်ဖိုင်တဖဉ်	၇,၇၁၃,၆၅၀ ဘး
၃	တုာ်မာ်ဘုာ်ဟဲခိဖျါပုဂံတုာ်ဘုာ်တဂါ	၃,၉၄၀,၀၀၀ ဘး
၄	တုာ်မာ်ဘုာ်ဟဲခိဖျါပုဂံသုဉ်အိဉ်သးအိဉ်တုာ် လားထံဂါကီၢ်ဂါ	၁၂,၂၀၆,၃၂၄ ဘး
၅	ခဝုရှာဉ်ဝဲလီၢ်ပုဂံမာ်တုာ်ဖဲတဖဉ်	၉၄၄,၀၀၀ ဘး
၆	ကညီဘျာထံတုာ်အိဉ်ဖိုင်လားထံဂါကီၢ်ဂါတဖဉ်	၂၁,၇၉၉,၃၀၀ ဘး
၇	ကီၢ်ပယီၢ်ဘျာထံခဝုရှာဉ်	၁,၀၀၀,၀၀၀ဘး
၈	ပုဂံကညီဘျာထံယွာဂုာ်ပိညါဖုဉ်စိမါ	၅,၆၀၀,၀၀၀ဘး
ဟဲဖိုင်ခဲလက်		၅၇,၀၀၃,၂၇၄ဘး

တုာ်စံးဘျူး

စံးဘျူးဘုာ်ကုာ်ကီၢ်တဖဉ်, တုာ်အိဉ်ဖိုင်လားထံလီၢ်ကီၢ်ပူာ်ဒီး ထံဂုာ်ကီၢ်ဂါတဖဉ်, ပုဂံသုဉ်အိဉ်သးအိဉ်တုာ်လားထံလီၢ်ကီၢ်ပူာ်ဒီး ထံဂုာ် ကီၢ်ဂါတဖဉ်, ယွာဂုာ်ပိညါဖုဉ်စိမါ, ကီၢ်ပယီၢ်ဘျာထံခဝုရှာဉ်ဒီး ပုဂံလား အယုာ်ယီၢ် အစုအတုာ်ဟုာ်ကိးဂါ စံးဘျူးဘုာ်ကုာ်သုနုာ်လိာ်. စံးဘျူး ဘုာ်ကုာ် ကီၢ်ချာဉ်လွံာ်ထုာ်တုာ်အိဉ်ဖိုင်တဖဉ်လား ဟုာ်လိာ်ဘုာ်လား တုာ် ကသုဉ်လိာ်ကုာ်ကိးဘုာ်အဂီၢ်နုာ်လိာ်. စံးဘျူးဘုာ်ကုာ်ကီၢ်ထးခိ ကီၢ်နုာ် ချိဉ် ဒီးပုဂံမာ်သကိးတုာ်တဖဉ် လားမာ်သကိးတုာ်လား နီၢ်ကစာ်ဃုာ်ဒီး သိ လုာ် ဒီးပုဂံသိလုာ်တဖဉ်လား ဆုာ်ထီဉ်ဆုာ်လိာ်နုာ်ပုဂံ တုာ်ပိးတုာ်လိတ ဖုဉ်လားတုာ်တကုာ် ဆူတုာ်လီၢ်အဂါတဖဉ်အယိလိာ်. စံးဘျူးဘုာ်ကုာ် ယွာအပူာ်မာ်သကိးတုာ်ကိးဂါဒဲးလား ဟုာ်လိာ် တုာ်မာ်ဘုာ်မာ်တုာ်, တုာ်ပိးတုာ်လိဒီးမာ်သကိးလား နီၢ်ခိနီၢ်ကစာ်အယိလိာ်. မဲယွာအတုာ်ဆိဉ်ဂုာ်ဆိဉ်ဝါအါကလီၢ်ဘုာ်သုလိာ်ကိးဂါဒဲးတကုာ်.

